

Title (en)
Buffer for railway vehicles

Title (de)
Puffer für Schienenfahrzeuge

Title (fr)
Tampon pour véhicules ferroviaires

Publication
EP 1083105 A2 20010314 (DE)

Application
EP 00810738 A 20000818

Priority
DE 19942775 A 19990908

Abstract (en)
The buffer has a buffer casing (1) fixed to the train and an axially moving buffer plunger (2) supported by a spring assembly (13) with a buffer plate (6) arranged on one side of a plunger tube (3). The plunger tube has a radially expanding section (4) on its end facing towards the buffer plate, and the buffer plate is welded to the end of the radially expanding section, to form welds (9) on the inside and the outside of the plunger tube. An Independent claim is included for a method for manufacturing the buffer.

Abstract (de)
Ein Puffer für Schienenfahrzeuge weist eine am Schienenfahrzeug zu befestigende Pufferhülse (1) und einen über ein vorgespanntes Federpaket (9) an der Pufferhülse (1) abgestützten Pufferstößel (2) auf. Der Pufferstößel (2) weist ein Stößelrohr (3) auf, das in dem dem Pufferteller (6) zugewandten Endbereich einen sich zum Pufferteller (6) hin radial erweiternden Abschnitt (4) aufweist. Der Pufferteller (6) ist an dem sich radial erweiternden Abschnitt (4) angeschweisst, wobei sowohl auf der Innenseite wie auch auf der Aussenseite des sich radial erweiternden Abschnitts (4) eine umlaufende Schweissnaht (9, 10) vorgesehen ist. Durch diese Ausbildung reduzieren sich die auf die Schweissnähte (9, 10) einwirkenden Spannungen bei exzentrischer Belastung. <IMAGE>

IPC 1-7
B61G 11/18; **B61G 11/08**

IPC 8 full level
B61G 11/08 (2006.01); **B61G 11/18** (2006.01)

CPC (source: EP)
B61G 11/08 (2013.01); **B61G 11/18** (2013.01)

Cited by
EP1857343A3; DE10244330A1; CN111891169A; EP1857343A2; EP1800988A1; WO2016000602A1

Designated contracting state (EPC)
AT BE CH CY DE DK ES FI FR GB GR IE IT LI LU MC NL PT SE

DOCDB simple family (publication)
EP 1083105 A2 20010314; **EP 1083105 A3 20010418**; **EP 1083105 B1 20041013**; AT E279346 T1 20041015; DE 50008207 D1 20041118; ES 2230052 T3 20050501

DOCDB simple family (application)
EP 00810738 A 20000818; AT 00810738 T 20000818; DE 50008207 T 20000818; ES 00810738 T 20000818